
Verslag van de (Zoom-)vergadering van de Participatieraad Putten, gehouden op 21 maart 2021 

Aanwezig: allen; bij punt 4 ook de heer Stefan Fiddelaar (gemeente) 

1.Opening en welkom 

De voorzitter heet allen in deze derde vergadering van 2021 welkom 

2.Vaststellen agenda 

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld 

3.Verslagen 

a. Participatieraad 17 februari  
Er wordt gediscussieerd over de vraag of in de verslagen steeds moet worden vermeld wie 
wat heeft gezegd en of bepaalde onderwerpen prudent moeten worden behandeld. De 
vastgestelde verslagen zijn openbaar; zij komen immers ook op de website terecht. 
Afgesproken wordt, dat de secretaris zelf beoordeelt wanneer het vermelden van namen 
opportuun is. Zo nodig kan aan het slot van een behandeld onderwerp kort worden 
aangegeven wat wel of niet in het verslag komt. 
Inhoudelijk wordt het verslag van 17 februari ongewijzigd vastgesteld. 

b. Overleg DB met gemeente Putten op 12 maart 2021 
Er wordt gesproken over de sfeer en de groei van het vertrouwen over en weer. Beide 
partijen willen daaraan werken. De Praad heeft aangegeven geen uitvoerend/overkoepelend 
platform te willen zijn voor de diverse in Putten actieve adviesorganen. De gemeente heeft 
daar voorshands een andere opvatting over. Het verslag wordt voor kennisgeving 
aangenomen. 

4.Gesprek met de heer Stefan Fiddelaar van de gemeente Putten 

• Menselijke maat 
Stefan verwijst naar de brief aan de gemeenteraad. Putten wil zo veel mogelijk rekening 
houden met persoonlijke omstandigheden en kiest dus in principe voor maatwerk. Er wordt 
bezien of er sprake is van verwijtbaarheid van cliënten; dat gaat om maximaal 15 a 20 
gevallen per jaar (schatting). In een positief geval is er sprake van terug vorderen; boetes 
alleen bij schending van de inlichtingenplicht. 
Gevraagd wordt in hoeverre de gemeente eigen beleid kan toepassen tegen de achtergrond 
van een vrij strakke Participatiewet. Dat is soms toch wel mogelijk. De consulenten ervaren 
niet een grote beperking in de uitvoering van de wet. Men kan er redelijk mee uit de voeten. 
Op een desbetreffende vraag antwoordt Stefan dat bij opgelegde boetes de gemeente ook 
steeds meer gebruik maakt van vormen van schuldhulpverlening. 

• Sociale werkplaats 
Stefan Fiddelaar geeft aan, dat de nieuwe wetgeving nog niet geheel rond is. Putten heeft als 
pilot-vorm al een bedrijf nieuwe stijl: Inclusiegroep. Mensen met een indicatie kunnen aan 
de slag. Bezien wordt, of ook andere categorieën cliënten kunnen werken bij de nieuwe 
sociale werkplaats. Een en ander wordt ook afgestemd met de regio. 
Vervolgens wordt gediscussieerd over de vraag, of en hoe er afstemming plaatsvindt tussen 
financiële, sociale en maatschappelijke argumenten. Waar legt de gemeente de prioriteit? 
Vanuit de gemeente wordt aangegeven, dat er geen kant en klaar spreadsheet aanwezig is. 
Bepalend is de vraag met welke stappen de mensen zijn geholpen; het gaat om de gehele 
doelgroep. De afgelopen periode is meer ingezet op “beschutte werkplaatsen”. De voorzitter 



vraagt of er harde cijfers zijn over de in de afgelopen jaren behaalde successen. Dat is het 
geval; ze worden opgenomen in het Participatieplan. Er is nu beschut werk voor 5 personen. 
De voorzitter vraagt vervolgens, of het niet gewenst zou zijn als het Participatieplan in het 
vervolg om advies wordt voorgelegd aan de Praad. Stefan Fiddelaar antwoordt, dat de 
gemeente het als een uitvoeringsplan ziet, maar zal de vraag meenemen en daarop reageren. 
In de regio zitten de gemeenten veelal op een lijn, maar omdat de samenstelling van de regio 
anders wordt, kan dat leiden tot nieuwe uitdagingen. 

• Schoolverlaters. 
Stefan Fiddelaar geeft aan, dat in regioverband gewerkt wordt aan een plan voor deze 
doelgroep. Afstemming is gewenst, zodat we met name meer te weten komen over de 
jongeren vanuit het lager beroepsonderwijs. Detachering vindt ook plaats bij bedrijven in 
Putten en in de regio. Er is ook een actie opgezet om een beeld te krijgen van de 
leeftijdscategorie 23-27 jaar. Een rapport over “detacheren en werk” is naar Stefan 
verzonden tijdens de vergadering. 
 
De voorzitter bedankt Stefan Fiddelaar voor zijn bijdragen en toelichting aan de Praad. 
 

5.Ingekomen stukken 

5.1 Beleidsregels Sociaal Domein 2021 
Voor kennisgeving aangenomen. We willen dat voortaan ruim te voren ontvangen. 
5.2 TONK-regeling 
De landelijke regeling geldt tot 1 juli 2021. Als Praad kunnen we er verder niets mee. In 
artikel 9 van de regeling wordt niets vermeld over het eigen bedrijf. De secretaris zal de 
gemeente berichten, dat we de stukken voor kennisgeving hebben aangenomen. 
5.3 Platform 31 
Maandag a.s., 29 maart, vindt overleg plaats. Komt dus terug. 
5.4 Huishoudelijke zorg in Putten 
Wethouder Koops garandeert alle betrokken instellingen, dat in alle zorgvuldigheid wordt 
gewerkt aan een goede oplossing. In april geeft de gemeente naar verwachting meer 
helderheid. Opgemerkt wordt, dat de gemeente wel erg vanuit de verdediging heeft 
gereageerd. 
 

6.Verzonden stukken. 

Relatie Praad en gemeente: voor kennisgeving aangenomen 
Huishoudelijke zorg; zie ook punt 5.4. Voor kennisgeving aangenomen. 
 

7.Public relations 

Het DB stelt voor om 2 x per jaar een pagina in de krant te kopen om bepaalde onderwerpen 
in het Sociaal Domein aan te kaarten en daarmede inwoners uit te nodigen om te reageren, 
Daarmee kunnen we wellicht een grotere groep mensen bereiken als Praad. 
Er wordt onder meer gesproken over de mate van tevredenheid rond het gemeentelijk 
jeugdbeleid, naar aanleiding van een specifieke ervaring. Echter: mensen die tevreden zijn, 
hoor je niet. Hoe zou je een anonieme enquête kunnen opstellen en wie kan dat precies? 
Opgemerkt wordt ook, dat onze publiciteit positief van aard moet zijn, gebaseerd op een 
publiciteitsplan. 



Op voorstel van de voorzitter wordt een klein werkgroepje gevormd, bestaande uit Miriam, 
Fons en de voorzitter zelf. Het groepje moet een voorstel opstellen voor de Praad over een 
plan  van aanpak, positieve insteek en mogelijke onderwerpen voor de p.r.-campagne in de 
plaatselijke pers. 
 

8.Vanuit de werkgroepen 

Ernstig Psychische Aandoeningen (EPA): er wordt aan gewerkt, maar het gaat nog 
moeizaam. 
Scholing en vorming Praad: De notitie van de werkgroep van 23 maart leidt tot de conclusie, 
dat na de zomer, bij voorkeur in oktober, een dag wordt georganiseerd over kennis WMO en 
teambuilding. De dag moet in live verband kunnen worden gehouden. De werkgroep kan aan 
de slag in nieuwe samenstelling: Fennie, Rian en Matthijs. 
 

9.Rondvraag 

De plaatselijke afdelingen van VVD en Wij Putten hebben behoefte aan een gesprek met (een 
delegatie van) de Praad. Een vertegenwoordiging van de werkgroepen en van het DB zal de 
gesprekken voeren. 
Ad bedankt voor de bloemen ter gelegenheid van zijn pensioen. 
Sybrecht gaat ook met pensioen en bedankt voor de ontvangen bon. Zij gaat verhuizen naar 
Doetinchem en zal in april voor de laatste keer aanwezig zijn. 
De secretaris geeft aan, dat hij in de week van 26 april afwezig is en vraagt de leden voor 
vrijdag a.s. re reageren op de tekst voor het openbare verslag van de vergadering van 17 
februari 2021. 
Matthijs vraagt, of er niet meer gebruik kan worden gemaakt van kennis en ervaring van 
andere Praden in de regio. De voorzitter zegt toe een voorzittersoverleg bijeen te roepen. 
Fons geeft aan, dat er vorige week overleg is geweest over het vervoer in de regio, onder 
andere in relatie tot het bereik van de priklocaties. De provincie stelt, dat het openbaar 
vervoer gedeelte van ViaVe komt te vervallen in verband met de kosten. Wat betekent dit 
voor Putten? Wordt geagendeerd voor de volgende Praad-vergadering, als ook de 
wethouder aanwezig zal zijn. 
 

10.Sluiting 

Na een enkele privé-mededeling sluit de voorzitter de vergadering om 21.45 uur. 


